
  

Geachte commissie, 

 

In het coalitieakkoord is aangekondigd dat het college van Rotterdam in gesprek gaat met 

de provincie Zuid-Holland over de op de Landtong Rozenburg en het Beneluxplein 

geplande ontwikkelingen van windmolens. De afgelopen tijd heb ik dit gesprek, over een 

mogelijke andere locatie voor de windturbines, gevoerd en afgerond.  Ik informeer u 

middels deze brief over de uitkomsten hiervan. 

 

Met de stadsregio Rotterdam en de provincie Zuid-Holland zijn in 2017 in het kader van de 

brede energietransitie afspraken gemaakt over de realisatie van windenergie op land. 

Deze afspraken staan in het stadsregioconvenant en moet leiden tot 150 megawatt wind 

op land voor 2025. Voor Rotterdam volgt uit deze afspraken een opgave van 50 megawatt. 

Hiervoor zijn vijf locaties aangewezen op Rotterdams grondgebied. Aan de invulling 

hiervan wordt reeds geruime tijd gewerkt. De locatie Nieuwe Waterweg is reeds 

gerealiseerd.  

Overige locaties zijn in voorbereiding: Dit betreft de locaties Hoeksebaan (voorheen 

Verlengde Nieuwe Waterweg), Charloise Poort, uitbreiding windpark Rozenburg en 

Beneluxplein.  

 

In lijn met het coalitieakkoord ben ik met de gedeputeerde Energie van de provincie Zuid-

Holland het gesprek aangegaan over mogelijke alternatieve locaties voor de geplande 

windturbines op de Landtong Rozenburg en het Beneluxplein. In meerdere gesprekken 

heeft de gedeputeerde aangegeven ons aan de afspraken te zullen houden. Het 

stadsregioconvenant vraagt veel van alle hieraan gebonden regiogemeenten, dat geldt 

niet alleen voor Rotterdam. Tegelijkertijd loopt de urgentie van de energietransitie op. De 

provincie is bevoegd gezag voor de opgave windenergie en besteedt deze bevoegdheid 

slechts uit aan gemeenten zolang zij hier uitvoering aan geven. Kort gezegd: als 

Rotterdam het niet doet, dan neemt de provincie de regie terug. 

 

Ik heb, in overleg met het college, geconcludeerd dat het beter is om als gemeente zelf 

uitvoering te geven aan deze afspraken, samen met de omwonenden. Een scenario 

waarbij de provincie het van ons overneemt vind ik niet wenselijk. Gezien het belang van 

de energietransitie en de impact voor onze bewoners wil ik de regie behouden.   

 

 

Aan de commissie Mobiliteit, Haven, 

Economie en Klimaat 
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De realisatie van windenergie op land heeft een aanzienlijke ruimtelijke impact op de 

omgeving. Er gaat aan de realisatie van de windturbines daarom uitvoerig onderzoek en 

een participatietraject vooraf. In zo’n participatietraject wordt uitgebreid stil gestaan bij 

aspecten zoals geluid, zicht, natuur, veiligheid, en financiële participatie.  

Desondanks realiseer ik mij dat windturbines in een stedelijke omgeving een gevoelig 

onderwerp blijven. De begrijpelijke zorgen van onze inwoners hieromtrent ontgaan mij 

niet. Ik zal er dan ook zorg voor dragen dat het participatieproces voor het geplande 

windpark Beneluxplein met aandacht en zorgvuldigheid doorlopen wordt. Voor Landtong 

Rozenburg zal Pondera binnenkort de vergunning aanvragen. Alle stukken zullen ter 

inzage gelegd worden en bewoners en belanghebbenden kunnen hun zienswijze hierop 

kenbaar maken. Deze zullen worden meegenomen in het proces van 

vergunningsverlening.  

 

Ik heb hierover het gesprek gevoerd met de dorpsraad Rozenburg en de wijkraden van 

Pernis en Hoogvliet samen met de klankbordgroep Albrandswaard op 6 oktober. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
Drs. C.M. Zeegers MA 

Wethouder Klimaat, Bouwen, Wonen 

 

 


